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Hem après a treballar atònits, entre centenars de 
malalts, desbordats física i emocionalment. Incrèduls al 
principi, espantats en molts moments. La sensació era 
d'estar a l'infern.

Hem après que és imprescindible adaptar espais i 
personal a la demanda que se't presenta. Quan 
s'aconsegueix un mínim equilibri entre les dues parts, 
controles la situació.

Hem après que quan hi ha unes indicacions 
"estàndards" per tots els pacients, el triatge avançat 
d'infermeria permetia millorar i accelerar la seva 
atenció: la petició des de triatge d'analítica + Rx tòrax + 
PCR COVID va ser molt útil en el moment àlgic del pic.

Els equips assistencials formats per companys de 
diferents especialitats ha estat la nota més positiva 
d'aquesta etapa: professionals no avesats en el maneig 
del malalt mèdic i complexa a urgències van ser 
imprescindibles per afrontar aquesta situació, vam 
treballar tots colze a colze. La nostra relació ha canviat 
per a millor i ara no som companys sinó amics.
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Per a ser eficaços hem hagut d'aplicar noves guies 
d'actuació a marxes forçades que podien variar d'un dia 
a l'altre: consultar diàriament a la nostra intranet, el 
WhatsApp del nostre grup de professionals per la seva 
immediatesa i alguna vídeo-conferència han estat 
d'aquestes noves eines d'ajuda i coordinació que han 
vingut per quedar-se.

Hem seguit uns protocols de tractament que a posteriori 
s'han demostrat ineficaços, però en moments 
d'incertesa calen directrius a seguir.

Amb aquesta nova malaltia ens hem vist abocats a no 
poder actuar sempre basant-nos en una ferma 
evidència científica si no més aviat a intentar donar una 
resposta ràpida a símptomes i complicacions que veiem 
aparèixer. Diuen que el Sistema Sanitari s'ha hagut de 
reinventar. D'acord, hem après a fer-ho, però seguim 
preferint el mètode científic


	Página 10

